
کارخانه به عنوان عضو  آرمان ملی: انتخاب مصطفی 
هیات مدیره باشگاه استقلال با انتقاد پیشکسوتان این 

باشگاه همراه شد! 

   نظر بیانی 
خ بیانی پیشکسوت استقلال درباره معرفی احمد  شاهر
شهریاری، فرشید سمیعی، مهدی افضلی، مصطفی کارخانه 
و مهدی حیدرزاده به عنوان اعضای هیات مدیره باشگاه 
استقلال اظهار کرد: کارآیی هیات مدیره خیلی اهمیت دارد، 
احمد شهریاری که رئیس هیات مدیره باشگاه شده، سابقه 
استقلالی بودنش بر کسی پوشیده نیست. سوال این است که 
استقلال پیشکسوت تحصیلکرده هم دارد که می توانند وارد 
هیات مدیره شوند ولی چرا چنین اتفاقی نمی افتد؟ حداقل 
یک پیشکسوت با سواد استقلالی می تواند در هیات مدیره 
باشد. وی ادامه داد: برای مصطفی کارخانه احترام قائلم 
ولی او یک چهره والیبالی است. اینکه اول فوتبالیست بوده و 
بعد والیبالیست شده، برای انتخاب وی قانع کننده نیست. 
در گذشته هم مصاحبه کرده و از علاقه خود به پرسپولیس 
پرده برداشته بود. من برای اینکه خودم در هیات مدیره 
و  کوثری  جهانگیر  چون  پیشکسوتانی،  نمی گویم،  باشم 
هادی نراقی و... را داریم که تحصیلکرده هستند و می توانند 
یکی از اعضای هیات مدیره باشند. استقلال باشگاه فوتبالی 
است و بعید می دانم بخواهد در والیبال تیمداری کند، چون 
هزینه های بالای باشگاه حداقل برای این فصل چنین 
کارخانه در والیبال جزء اساتید و  اجازه ای را نمی دهد. 
برجستگان است ولی در فوتبال نمی تواند کمکی کند، صرف 
اینکه اول فوتبالیست بوده و بعد والیبالیست شده که دلیل 
قانع کننده ای برای حضورش در هیات مدیره باشگاه نیست. 
نمی دانم احمد شهریاری به چه دلیل او را به هیات مدیره 
اضافه کرده است. حضور کارخانه در هیات مدیره استقلال 
مثل این است که یک پیشکسوت و مدیر فوتبالی، در والیبال 

مسئولیت مهمی بگیرد. 

   صحبت فریبا 
پیشکسوت تیم فوتبال استقلال با اشاره حضور مشاور 
گفت:  آبی ها  هیات مدیره  در  والیبال  فدراسیون  رئیس 
امیدوارم این موضوع هرچه زودتر حل شود چون نباید در 
هیات مدیره باشگاه از یک فرد غیر فوتبالی استفاده شود! 
بهتاش فریبا در گفت وگو با ایرنا درباره وضعیت نقل وانتقالات 
تیم فوتبال استقلال اظهار داشت: جای تعجب دارد که 
تیم استقلال به این بزرگی در حال حاضر فقط یک بازیکن 
کرده است! ما در همه پست ها نیاز به بازیکن  را جذب 
داریم چون هم در لیگ، هم جام حذفی و هم لیگ نخبگان 
حضور داریم. امیدوارم که مدیران باشگاه هرچه سریع تر با 
بازیکنان تیم تمدید و سپس نسبت به جذب بازیکن جدید 

اقدام کنند تا جواد نکونام در لیگ بیست وچهارم بتواند با 
دست باز ۱۱ نفر اصلی خود را وارد زمین کند. وی در مورد 
حضور مصطفی کارخانه مشاور عالی فنی رئیس فدراسیون 
والیبال در هیات مدیره باشگاه استقلال گفت: در باشگاه 
افرادی هستند که دانش فوتبالی دارند اما از آنها استفاده 
نمی شود و برای من جای سوال دارد! متاسفانه مالک جدید 
آبی ها ظاهرا بین اعضای تیم و قدیمی ها فاصله می اندازد 
و امیدوارم این موضوع هر چه زودتر حل شود چون نباید 
در هیات مدیره باشگاه از یک فرد والیبالی استفاده شود. 
پیشکسوت استقلال درباره جدایی احتمالی سیدحسین 
کرد: حسینی از  حسینی، دروازه بان این تیم نیز اضافه 
بهترین های استقلال است و جایگزینی ندارد چون در فصل 
قبل همه شاهد بودیم که بهترین عملکرد را داشت و توانست 
در چند بازی استقلال را نجات دهد. امیدوارم مدیران 
باشگاه هر چه زودتر با او تمدید کنند و نگذارند از استقلال 
جدا شود. اینکه چند روزی است اسم دروازه بان بوسنیایی 
به گوش می رسد، اشتباه است. فریبا همچنین درباره حضور 
استقلال در لیگ نخبگان نیز یاد آور شد: ما در آسیا باید 
کریستیانو رونالدو باشیم چون  منتظر بازیکنانی امثال 

همه تیم های عربی بهترین های دنیا را در اختیار دارند و 
امیدوارم باشگاه بازیکنانی بگیرد که بتوانیم در آسیا حرفی 
برای گفتن داشته باشیم. نباید فراموش کنیم که استقلال 

تنها تیمی است که ۲ »ستاره« دارد. 

کنش کارخانه     وا
مصطفی کارخانه که بیشتر به عنوان چهره ای والیبالی 

شناخته می شود در مورد حضورش در هیات مدیره 
استقلال گفت: نمی خواهم که برای استقلال مربیگری 

کنم بلکه تجربیاتی در ورزش دارم که مثل یک سرباز و 
با تمام وجودم در خدمت باشگاه استقلال هستم. 
کارخانه مشاور عالی فنی رئیس و دبیر  مصطفی 
کمیته فنی فدراسیون والیبال به تازگی به عنوان 
است.  شده  معرفی  استقلال  هیات مدیره  عضو 
کارخانه که بیشتر چهره ای والیبالی دارد در مورد 
حضورش در استقلال به ایسنا گفت: قبل از اینکه 
سال  فوتبالیست  سال های  باشم،  والیبالیست 
بودم و در سطح تیم ملی منتخب نیروهای مسلح 
فعالیت داشتم. با مربیان بزرگی چون علی جباری، 
پرویز مظلومی، غلام فتح آبادی،  محمدباقر رحیمی 
کار کردم. در مسابقات نیروهای مسلح با بازیکنان 
بزرگی چون حسین فرکی و غفور جهانی فوتبال 
بازی کردم. از طرفی دو سال مدیرعامل باشگاه 

پیکان و پنج سال عضو هیات مدیره باشگاه 
صبا باتری بودم. اتفاقات خودم را فوتبالی 
حال  هر  به  اینکه  بیان  با  او  می دانم. 

مسیرش والیبالی شد، افزود: آقایان فرزاد و فرهاد مجیدی 
پیش من والیبال تمرین می کردند که خودم تشویق شان 
کردم فوتبال تان بهتر است و به فوتبال رو آوردند. با فوتبال 
غریب نیستم و چند رشته ای هستم. نمی خواهم که برای 
که  کنم بلکه تجربیاتی در ورزش دارم  استقلال مربیگری 
مثل یک سرباز و با تمام وجودم در خدمت باشگاه استقلال 
هستم و آمده ام تا هر آنچه تجربه کرده ام به باشگاه استقلال 
و هلدینگ خلیج فارس کمک کنم. کارخانه در مورد اینکه 
استقلال قصد دارد تیم والیبال خود را تشکیل بدهد، بیان 
کرد: امسال چنین برنامه ای وجود ندارد. چند جا از قول 
من چنین حرفی زده اند که تکذیب می کنم. به هیچ عنوان 
نگفتم که امسال استقلال تیم والیبال می دهد. اصلا تیمی 
ندارد که بدهد. برای سال های بعد هیات مدیره باشگاه 
باید مصوب کند و دست من به تنهایی نیست. باید ببینیم 
کنش به  در سال های بعد به چه صورت می شود. او در وا

ینکه  گفته بود پرسپولیسی است اما ا پیش از این 
الان می گوید طرفدار استقلال است، 
بیان کرد: در یک جمعی بودم که 
کثرا پرسپولیسی بودند،  از من  ا
سوال کردند که برای اینکه آن ها 
خوششان بیاید آنگونه گفتم. مهم 
این است که الان استقلالی هستم 
و به استقلال متعهد شده ام. هر دو 
تیم را دوست دارم و همواره گفته ام 
هر دوتیم باید باشند. با مربیان، 
طرفداران و جامعه هر دو 

تیم رفیق هستم. 

11ورزش سال هفتم
شماره   1870

دوشنبه 
1403 .04 .18
2    محرم     1446/    8  جولای  2024
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عضوی پرسپولیسی و غیر فوتبالی در استقلال؟!

پیشکسوتان علیه کارخانه!

پاسخ پدری 
 به عذرخواهی تونی کروس 

ستاره جوان اسپانیا به عذرخواهی تونی کروس 
بعد از خطای سنگینش در بازی دور یک چهارم 
کنش نشان داد و تایید کرد  نهایی یورو ۲۰۲۴ وا
یورو برایش تمام شده است. پدری در دیدار با 
آلمان به خاطر تکل خشن تونی کروس آسیب 
کنون مشخص شده ادامه حضور در  دید و ا
یورو را از دست داده است. البته تونی کروس 
از این بازیکن عذرخواهی کرد. ستاره بارسا با 
گرامش نوشت: برای  انتشار پیامی در اینستا
یورو ۲۰۲۴ به آلمان آمدم و تا پایان کنار بازیکنان 
خواهم بود. این هفته وقت حمایت از تیم است. 
سخت ترین لحظه گذشت و به زودی با قدرت 
کامل باز خواهم گشت. او همچنین به عذرخواهی 
کروس پاسخ داد و افزود: تونی کروس از پیام شما 
متشکرم. این فوتبال است و این اتفاقات می افتد. 
دستاوردهای شما برای همیشه در یادها باقی 

می ماند. فقط می خواهم یک چیز دیگر بگویم. 

ویژه

مهدی طارمی ستاره ایرانی 
پورتو که قرار است به زودی 
قراردادش با باشگاه اینتر 
میلان را نهایی کند، خاطرات 
شیرین زیادی در پورتو برای 
خود و تیمش رقم زد و این 
باشگاه نیز به شکل ویژه ای او 

را بدرقه کرده است.

بعد از برگزاری 48 مسابقه از یورو 
با توپ مشهور آدیداس به نام 
 FUSSBALLLIEBE  این شرکت 
برای برگزاری 3 بازی باقی مانده توپ 
 ویژه ای معرفی کرد. توپی که علاوه 
بر دو مسابقه نیمه نهایی روز 14 
 ژوئن بازی فینال در برلین با آن برگزار 

خواهد شد.  

ل  استقلا باشگاه  اطلاعیه  در 
وبرتو  خوزستان آمده: »ساویو ر
که  ساله   ۲8 تهاجمی  هافبک 
نیم فصل دوم فصل لیگ سیزدهم 
را با پیراهن آبی استقلال خوزستان 
به میدان رفت و عملکرد درخشانی 
از خود نشان داد، قرارداد خود را به 

مدت ۲ فصل تمدید کرد.«

ت
شــ

س نو
عک

        تمدید   بدرقه توپ

گفتوگو

بهزاد داداش زاده پیشکسوت و کارشناس 
فوتبال در خصوص وضعیت باشگاه پرسپولیس 
لیگ  رقابت های  از شروع فصل جدید  قبل 

صحبت کرد. 
روزهای  این  وضعیت  خصوص  در   

پرسپولیس چه نظری دارید؟
 وضعیت متاسفانه خوب نیست و مثل سابق 
تعصب حرف اول را نمی زنند و ستاره های این 
دوره بیشتر از قبل به مادیات توجه دارند. به 
نوعی می شود گفت پول جای تعصب را گرفته 
است. در حالیکه پیراهن پرسپولیس به خودی 
خود چند ده میلیارد می ارزد و توجه و شهرت و 
محبوبیتی که در این تیم تجربه می کنید در جای 
دیگری وجود ندارد. اینکه من فکر کنم چند بار با 
پرسپولیس قهرمان شدم و می توانم با احساس 
میلیون ها هوادار بازی کنم. با این حال امیدوارم 
بهترین نفرات جذب شوند و هرکس برود و بیاید 
پرسپولیس همیشه پرسپولیس است و با جدایی 

کسی کوچک نخواهد شد. 
 نظر شما در مورد برپایی اردوی خارجی 

پرسپولیس چیست؟
 به نظر من پرسپولیس نباید به اردوی خارجی 
گر به  برود چون اصلا بازیکن ندارد و شک ندارم ا
هلند بروند به دلیل کمبود بازیکن مجبورند برخی 
از بازیکنان امید را با خود ببرد که هیچ فایده ای 
ندارد به دلیل آنکه بازیکنان امید در لیگ برتر 
گر هم تیم می خواهد  فرصت بازی کردن ندارند. ا
به اروپا برود باید مدیران باشگاه هر چه سریع تر 
تکلیف بازیکنان را روشن کند که سرمربی بداند با 

چه بازیکنی به اردو می رود. 
  خوان کارلوس گاریدو به عنوان سرمربی 

پرسپولیس انتخاب شد!
به هر حال هر کسی که او را به پرسپولیس 
آورده براساس شرایط تیم او را انتخاب کرده 
است. پرسپولیس تیم کوچکی نیست و همه 
هواداران هم انتظار دارند، هر سال قهرمان شود و 
خوشبختانه پرسپولیس هم هر سال دل هواداران 
را شاد می کند، اما من تنها چیزی که از این سرمربی 
می دانم فقط این است که سابقه مربیگری در 
تیم های آسیایی را دارد و امیدوارم بتواند با 

پرسپولیس بهترین نتیجه ها را کسب کند. 
  در خصوص حضور پرسپولیس در لیگ 

نخبگان، چه نظری دارید؟
که چند سالی است   همه شاهد هستیم 
تیم های عربی با پول های که دارند بازیکنانی 
گرفتند که هر کدام از این بازیکنان می توانند 
نتیجه بازی را تغییر دهند. پرسپولیس هم بعد از 
خصوصی  شدن، باید بازیکنانی داشته باشد که 

بتواند در آسیا نتیجه بگیرد. 

داداش زاده: 
پرسپولیس نباید به 

اردوی خارجی برود

درخواست مشکات الزهرا صفی  
برای ارتقای رنکینگ دختران 

گفت:  ایسنا: ملی پوش تنیس زنان ایران 
درخواست دارم میزبانی مسابقات بین المللی 
تنیس زنان را در ایران بگیریم تا بازیکنان ما 
بتوانند ارتقای رنگینگ جهانی داشته باشند. 
مشکات الزهرا صفی در حاشیه آخرین تمرین 
در  حضور  برای  ایران  زنان  تنیس  تیم ملی 
مسابقات فدکاپ بیان کرد: شرایط تیم نسبی 
است نه خیلی بالا است و نه خیلی پایین. 
مشکلی وجود دارد و مسابقات فدکاپ ارتباط 
مستقیمی با رنکینگ جهانی بزرگسالان دارد. ما 
این مسابقات را در داخل ایران نداریم و بانوان 
باید با هزینه بالا به مسابقات خارج از ایران اعزام 
شوند تا رنکینگ جهانی به دست آوردند تا در 
جدول مسابقات بتوانیم در جای خوبی قرار 
بگیریم. او ادامه داد: دختران تنیس باز ایران 
رنکینگ جهانی و تجربه بالایی ندارند. با توجه 
به این مسأله فکر می کنم در زمان قرعه کشی 
یک مقدار کار ما سخت شود. او در مورد آمادگی 
کازان  گفت: دختران در مسابقات  بازیکنان 
شرکت کرده بودند، اما یک بار حضور در سال 
شاید باعث شود که در مسابقات بعدی فقط 
بتوان یک مقداری از آن تجربه استفاده کرد. 
به نظرم برگزاری مسابقات بین المللی در رده 
بزرگسالان باید به صورت هدفمند باشد و میزبانی 

بگیریم تا رنکینگ بازیکنان بالا رود.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: رضا درویش مدیرعامل پرسپولیس راجع به حضور 
کره برای جذب  نماینده باشگاه قطری در ایران به جهت مذا
کرد: چندین باشگاه قطری  عبدالکریم حسن خاطر نشان 
برای جذب عبدالکریم حسن به ما پیشنهاد دادند و دو باشگاه 
نماینده های شان به ایران آمدند، ما هم به آنها گفتیم که این 
بازیکن کیفیت خوبی دارد و همین طور شرایط خوبی در تیم ما 
و اینکه ارتباط خوبی با هواداران پرسپولیس دارد. به آنها گفتیم 
فعلاً شرایطی نداریم که با جدایی عبدالکریم حسن موافقت کنیم. 
قبل از این نشست یکی از باشگاه ها به ما نامه زده بود که خواهان 
جذب این بازیکن هستند، عبدالکریم حسن هم خودش با من 
تماس داشت که موقعیتی پیش آمده است که به قطر بروم و 
بتوانم به تیم ملی کشورم اضافه شوم و در کنار خانواده ام باشم، 
البته علاقه مندی اش به پرسپولیس را هم اعلام کرده است. در 
این شرایط ما هم خواهش کردیم که چون پرسپولیس به او برای 
حضور در لیگ برتر و آسیا نیاز دارد، جدایی از تیم را از ذهنش خارج 
کند تا ببینیم در آینده چه می شود. مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
درباره شایعات مطرح شده مبنی بر بازگشت رامین رضاییان به 
این تیم نیز گفت: ما سعی می کنیم حرفه ای رفتار کنیم و با بازیکنی 
کره نشویم. با توجه به  که تحت قرارداد باشگاهی است وارد مذا
صحبت های مدیران آن باشگاه )سپاهان(، این بازیکن هم ظاهراً 
یک سال دیگر  قرارداد دارد و درست نیست که با بازیکنی که قرارداد 

کره شویم.  دارد وارد مذا

بیــنالمــلل
صفحه  در  پیامی  انتشار  با  پرتغالی  پورتوی  باشگاه    
اختصاصی اش در توئیتر از پایان دوران حضور پپه در این تیم 
خبر داد. گویا تصمیم باشگاه برای خداحافظی با پپه پیش از این 
گرفته شده بود و مسئولان باشگاه منتظر پایان کار این بازیکن در 
اردوی تیم ملی پرتغال بودند که این اتفاق با حذف ارغوانی  پوشان 
شبه جزیره ایبرا توسط فرانسه در مرحله یک چهارم نهایی یورو 
۲۰۲۴ رخ داد. پپه ۴۱ ساله در دو مقطع برای پورتو توپ زد که اولی 
در حد فاصل سال های ۲۰۰۴ تا ۲۰۰7 و دومی از سال ۲۰۱9 تا ۲۰۲۴ 
گائو  بود. او مجموعا۲9۰ بازی رسمی برای آبی و سفیدپوشان درا

انجام داد و در آنها ۱7 گل هم زد. 
  ستاره تیم ملی انگلیس امید دارد که سه شیر را در ایستگاه 
پایانی رقابت های یورو ۲۰۲۴ ببیند. جود بلینگام می گوید امیدوار 
است این تیم  های ملی انگلیس و اسپانیا باشند که روز ۱۴ جولای 
در ورزشگاه المپیک برلین بازی نهایی رقابت های یورو ۲۰۲۴ را 
برگزار می کنند. انگلیسی ها شنبه شب گذشته در ضربات پنالتی 
سوئیس را حذف کردند و به مرحله نیمه نهایی راه یافتند جایی 
که باید به مصاف هلند بروند. این بازی روز چهارشنبه در ورزشگاه 
سیگنال ایدوناپارک شهر دورتموند برگزار خواهد شد. برنده آن 
بازی حریف برنده نبرد تیم های ملی اسپانیا و فرانسه خواهد بود و 
بلینگام امیدوار است که ماتادورها با غلبه بر خروس  ها فینالیست 
شوند تا او با هم تیمی های اسپانیایی اش در رئال مادرید، روبه رو 
شود. بلینگام پس از پیروزی تیمش برابر سوئیس گفت: اسپانیا در 
سه هفته اخیر بازی های بسیار خوبی انجام داده است. بنابراین 
هر اتفاقی ممکن است رخ دهد. امیدوارم که در فینال با اسپانیا 

روبه رو شویم. آنها واقعاً خوب 
سه  انگلیس  می کنند.  بازی 

سال پیش در فینال خانگی  
یورو ۲۰۲۰ مغلوب ایتالیا شد، اما 

امسال و با توجه به نمایش هایی 
گردان گرت ساوت گیت از  که شا

ابتدای جام تا کنون ارائه کرده اند، 
شانس آنها برای پایان دادن به انتظار 
طولانی مدت شان جهت قهرمانی در 
یک تورنمنت مهم بسیار کمتر از دوره 

قبلی به نظر می رسد. 

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

گریدو سرمربی اسپانیایی  کارلوس  خوان 
پرسپولیس گفت: هدف اصلی ما قهرمانی و برد 
در مسابقات است و قهرمانی میسر نمی شود 
مگر اینکه تمام مسابقات را یک به یک ببریم و 

به سمت قهرمانی برویم. 
   قرارداد 

جدید  سرمربی  گریدو،  کارلوس  خوان 
پرسپولیس، صبح یک شنبه در مورد امضای 
قرارداد با سرخپوشان اظهار کرد: افتخار بزرگی 
است که مربی پرسپولیس هستم. به خوبی 
بزرگی  بسیار  باشگاه  پرسپولیس  که  واقفم 
است و تیم های بزرگ در سراسر دنیا چیزهای 
مشترکی با هم دارند. خیلی واضح است که 
پرسپولیس در دنیا به خاطر هواداران عظیمی 
که دارد نامی است. او ادامه داد: همان طور 
مربی  که  است  بزرگی  افتخار  گفتم  قبلاً  که 

پرسپولیس باشم و نماینده 
میلیون ها نفر هوادار این 
باشگاه باشم. این برای 
من بسیار اهمیت دارد که 
هواداران احساس افتخار 

کنند. هدف اصلی ما قهرمانی و برد در مسابقات 
است. قهرمانی میسر نمی شود مگر اینکه تمام 
مسابقات را یک به یک ببریم و به سمت قهرمانی 
برویم. می دانم که باشگاه نهایت تلاشش را کرده 
و بازیکنان خیلی خوبی داریم. من به عنوان 
سرمربی به تیم کمک می کنم که قهرمانی را 
کسب کنیم. دوست دارم به یکایک بازیکنان  
کمک کنم تا عملکردشان را بالا ببرند. کاری که 
باید بکنیم این است که طبق تمرینات خوب به 
این هدف برسیم. در نتیجه تلاش خواهم کرد 

که برنده باشیم و به قهرمانی برسیم. 
تی     نقل و انتقالا

گاریدو درمورد فعالیت های نقل و انتقالاتی 
پرسپولیس گفت: آن طور که من میبینم باشگاه 
دارد روی این موضوع هم کار می کند. من با 
مدیرعامل باشگاه و آقای حسین بادامکی 
صحبت کردم و دیدم که ایشان دارند کارشان را 
انجام می دهند. فوتبال است و باید در فوتبال 
بعضی اوقات در تصمیم گیری ها دقت زیادی 
کنید. حس می کنم هفته دیگر زمان مناسبی 
است که باشگاه بتواند بازیکنان مدنظر خود را 
جذب کند. باید بگویم که الان هم بازیکنان 
خوبی داریم، بسیاری از بازیکنان هم 

می مانند و تیم اول ما قوی است. 
   موفقیت 

سوال  به  پاسخ  در  گاریدو 
خبرنگار ایسنا در مورد احتمال 
موفقیت پرسپولیس در جام 
کرد:  عنوان  آسیا  نخبگان 
این  است  واضح  که  چیزی 
که پرسپولیس همیشه  است 
عطش قهرمانی و برد را دارد. 
همیشه  بزرگ  باشگاه های 
دستورالعمل برد را دارند. بازیکنان این را 
می دانند که هدف شان با حضور در تیم بزرگ 
وارد می شوند هم  که  بازیکنانی  و  چیست 
باید این هدف را بدانند. شما دستورالعمل 
دارید که برنده شوید و این تنها راه است. خیلی 
که  کنید  نکته مثبتی است برای تیمی بازی 

دستورالعمل آن برد باشد. وقتی شما عطش 
قهرمانی دارید به عنوان مربی و بازیکنان باید 
برای این هدف مدیریتی و برنامه ریزی برای 
جنگیدن داشته باشید. بار دیگر می گویم که 
ما نماینده میلیون ها هوادار هستیم و این 
تعداد هوادار برای برد هدف گذاری شده و 
ما هم برای آن می جنگیم. ما برای پیروزی و 
رساندن این عطش خواهیم جنگید. خیلی 
نظام و قانونمندی تیم مهم است. هر بازیکن 
و هر کسی در این مسیر خواهد جنگید. این 
هدف مختص بازیکن و مربی نیست و هر کسی 
که فعالیتی در این باشگاه دارد، همین هدف 

را دارد. 
   دربی 

کرده و از  خبرنگاری به بازی دربی اشاره 
گاریدو سوال کرد که نگرانی ای بابت شکست 
؟ که گاریدو پاسخ داد:  در این بازی دارد یا خیر
پرسپولیس تیم بزرگی است و همیشه برده و ما 
هم به چنین چیزی فکر می کنیم. کار می کنیم 
و سعی خواهیم کرد که برنده باشیم. دربی ها 
همیشه بازی های بزرگی هستند. خوشحالم 
که بگویم دربی های بزرگی را در دنیا دیده و به 
نتیجه رسیدم. می دانم که دربی چه اهمیتی 
دارد و اینکه بازی دربی، همیشه فوتبال نیست 
و باید روحیه جنگنده داشته باشید. دربی 
یکی از بازی هایی است که باید همیشه در آن 

برنده باشید. 
   مربیان اسپانیایی 

برای پذیرفتن پیشنهاد پرسپولیس از مربیان 
مشورت  کردند  کار  ایران  در  که  اسپانیایی 
گرفتید؟ سرمربی پرسپولیس در این مورد گفت: 
نداشتم.  صحبتی   ، خیر خودم  همکاران  با 
با مربی بدنساز و کسانی که به آن ها نزدیک 
هستم صحبت کردم . می دانم در سال های 
اخیر مربیان زیادی این جا بودند و اطلاعاتی 
دارم. متاسفانه نتوانستم با مربیانی که این جا 
بودند صحبت کنم. گاریدو در مورد بازدید از 
امکانات باشگاه پرسپولیس گفت: دیروز به 
ورزشگاه شهید کاظمی رفتم و امکانات را دیدم. 

به عقیده من امکانات خوبی در آن جا وجود 
دارد. این طور که من دیدم هر چیزی سرجای 
خودش است و موقعیت مناسبی وجود دارد. 
که در دسترس دارم برای تمرینات  با آنچه 

راضی هستم. 
   تقویم 

نامشخص  درمورد  پرسپولیس  سرمربی 
بودن تقویم مسابقات فصل جدید لیگ برتر 
گفت: بی نهایت مهم است که تقویم را بدانیم 
و اینکه مسابقات چه زمانی برگزار خواهد شد. 
بسیار مهم است که پیش فصل را روی برنامه 
شروع کنیم. مهم است که تیم را بسازیم و در 
لحظه خوب  از بازیکنان استفاده کنیم. مهم 
است که از نظر بدنسازی تیم را آماده کرده و 
کار کنیم. تا به امروز چه اندازه از پرسپولیس 
شناخت پیدا کرده اید؟ سرمربی اسپانیایی 
در این مورد گفت: باشگاه پرسپولیس باشگاه 
بزرگ و مهمی است و همیشه برای هواداران 
مهم است. یکی از باشگاه های بزرگ و تاریخی 
آسیا محسوب می شود و خوشحالم که اینجا 
هستم و این افتخار را دارم که مربی پرسپولیس 

باشم. 
   دستیاری 

گفت:  او در مورد دستیارانش همچنین 
کادر فنی پرسپولیس شامل کسانی هستند 
که همین الان در باشگاه حضور دارند؛ به ویژه 
سید جلال حسینی. ژاوی اولیوا اینجا همراه 
من است. مربی بدنساز تیم هم به ما ملحق 
خواهد شد و افرادی در باشگاه هستند که به ما 
کمک می کنند. کادرفنی خوبی داریم. کادرفنی 
کامل است و همه با اشتیاق کار خواهند کرد. 
سرمربی پرسپولیس درمورد نامشخص بودن 
تقویم مسابقات فصل جدید لیگ برتر گفت: 
بی نهایت مهم است که تقویم را بدانیم و اینکه 
مسابقات چه زمانی برگزار خواهد شد. بسیار 
مهم است که پیش فصل را روی برنامه شروع 
کنیم. مهم است که تیم را بسازیم و در لحظه 
خوب  از بازیکنان استفاده کنیم. مهم است که 

از نظر بدنسازی تیم را آماده کرده و کار کنیم. 

شرایط خوب استقلال نسبت به قبل 

 شرایط استقلال در این روزها به نظر بهتر از قبل است ولی 
باید برنامه ریزی بسیار خوبی شود تا در آینده شرایط تیم بهتر 
شود. هلدینگ خلیج فارس از سرمایه هایی که در اختیار دارد به 
بهترین شکل بهره برد. در فوتبال ایران از متن فاصله گرفته ایم و 
برای مردم حواشی جذاب تر است. اصلاً هم اهمیتی ندارد که 
بیش از ۳۰ سال است در رده باشگاهی قهرمان آسیا نشدیم و بالغ 
بر۴۰ سال است تیم ملی به قهرمانی جام ملت ها نرسیده است. 
امیدوارم هلدینگ خلیج فارس و از آن طرف بانک ها بتوانند برای 
هر دو باشگاه استقلال و پرسپولیس سرمایه گذاری خوبی کنند. 
در گذشته هم شرایطی پیش آمده که سرمایه گذاری شده، اما 
بدون برنامه و باری به هر جهت بوده است. امیدواریم این بار 
سرمایه گذاری با نگاه کوتاه مدت و یک ماهه نباشد. هلدینگ 
می تواند استقلال را تبدیل به تیمی حرفه ای کند تا در رقابت های 
داخلی و آسیایی نتایج بسیار خوبی را کسب کند. پرداخت ۲۰۰ 
میلیارد تومان به حساب باشگاه برای تسویه حساب با همه 
طلبکاران، اتفاق بسیار خوبی است. این گام مثبت برداشته شده 
ولی سرمایه گذاری هایی که در حال انجام است باید هدف دار 
باشد تا منجر به نتیجه مطلوب شود. در تمامی این سال ها 
درجا زده ایم و نتوانستیم موفقیت خاصی را به دست آوریم. این 
بار سرمایه گذاری در رده نونهالان، نوجوانان و جوانان باشد تا 
بتوانیم پشتوانه خوبی ایجاد کنیم. هیچ فصلی را نمی توان از قبل 
کثر تلاش خود را کند تا  پیش بینی کرد. باید مدیریت باشگاه حدا
لیست مدنظر سرمربی تیم را جذب کند. نقاط ضعف و قوت فصل 
پیش در فصل پیش رو تقویت شود. با ترمیم نقاط ضعف استحکام 
نقاط قوت، استقلال می تواند با قدرت وارد فصل جدید شود. 
قرارداد های مشکل ساز امضا نشود، استخدام فردی که مسلط 
به قرارداد های خارجی باشد تا تیم در آسیا ضرر نبیند و باشگاه 
گر یارگیری  متحمل هزینه اضافی نشود، لازم است. صددرصد ا
خوبی انجام شود، استقلال می تواند در لیگ نخبگان آسیا بهتر 
نتیجه بگیرد. ظرفیت انسانی لازم را برای مقابله با حریفان آسیایی 
داریم. سرمایه گذاری باید هدفمند باشد و برای رفع ایراد ها باشد، 
ضمن اینکه سرمربی تبم تثبیت شود و شاهد تغییر وی نباشیم، 

بلکه جایگاه وی ثبات پیدا کند. 

سیدعلیموسوی
کارشناسفوتبال

گاریدو: هدف اصلی ما قهرمانی است 


